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Vážení čtenáři,
představujeme Vám nové číslo 
papírové verze  Heraltovy Noviny. 
Na co se v tomto občasníku mů-
žete těšit? Bude to plátek, který 
dostanete nejen do schránek, 
ale bude přístupný i na našich 

webových stránkách s aktuál-
ními informacemi o tom, co se 
právě teď v naší obci děje. Bude 
Vám tedy v průběhu celého roku, 
mezi dvěma hlavními vydáními 
HERALTU, přinášet rady, tipy, 
pozvánky, novinky, ankety a růz-

né aktuální střípky z naší obce 
a nejbližšího okolí. Heralt bude 
nadále vycházet dvakrát do roka 
a Heraltovy Noviny ho doplní 
a nabídnou aktuální informace.

Ing. Jana Valová, starostka
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V posledních letech se systema-
ticky zaměřujeme na obnovu 
a opravy všech sportovních za-
řízení, která v naší obci máme 
k dispozici. Všechna sporto-
viště dosáhla hranice své ži-
votnosti a dosluhují, musí se  
na nich provádět velmi rozsáh-
lé opravy a rekonstrukce.  Vše 
probíhá postupně a v rámci i-
nančních možností obecního 
rozpočtu. Snahou je také reago-
vat na aktuální požadavky ob-
čanů. V této chvíli řešíme a při-
pravujeme následující projekty:
    
1. Rozšíření a oprava dětského 
hřiště na ulic Zemědělská: Hřiště 
pro aktivní a pasivní odpočinek, 
rozpočet 1 288 626 Kč.  V přípa-
dě obdržení dotace se projekt 
bude realizovat celý v letošním 
roce, pokud ne, tak postupně 
dle jednotlivých etap. Cílem je 
rozšířit hřiště i o prvky pro vět-
ší děti a posezení pro rodiče.
    
2.  Na základě připomínek mláde-

že, začínám připravovat projekt 
na menší pumptrackové a skate-
boardové hřiště. V této chvíli ře-
ším možnosti jeho umístění a za-
hajuji konzultace s projekčními 
kancelářemi. Po získání základ-
ních dat bude se záměrem sezná-
meno zastupitelstvo i veřejnost.
    
3. Vzhledem ke špatnému tech-
nickému stavu sportovního are-
álu FK na Březině, který již ne-
splňuje požadavky na moderní 
sportovní areál a některé jeho 
části jsou již na hranici životnos-
ti, byla v loňském roce ve  po-
lupráci s FK Zbraslav a SDH 
Zbraslav zpracovaná studie pro 
řešení sportovního areálu FK 
a jeho okolí na Březině. Jedná 
se o výhled, který se v letošním 
roce stane v první etapě pod-
kladem pro zpracování projek-
tu. Tento projekt budu přiklá-
dat k žádosti o dotaci. Dotace 
na tento typ sportovních areálů 
jsou v letošním roce vyhláše-
ny poprvé a je pravděpodobné, 

že i v následujících letech budou 
pokračovat, proto bude snaha 
získat inance na rekonstruk-
ci areálu právě z těchto zdrojů.
Vzhledem k tomu, že celý areál 
je v plánu řešit jako víceúčelový, 
obracím se na Vás, jako potenci-
onální uživatele s malou anketou 
týkající se první části realizace 
studie, a to rekonstrukce a obnovy 
starého hřiště.  Bude zde umístě-
no multifunkční hřiště na malou 
kopanou, zázemí pro sportovce 
a uživatele areálu. Jde však volný  
prostor (vyznačen v přiloženém 
projektu), kde můžeme umís-
tit i další hřiště a sportoviště. 

Na druhé straně novin přikládá-
me studii celého areálu s pláno-
vaným vybavením. Můžete sami 
vyjádřit svůj názor na to, co by 
v tomto prostoru mohlo být.

Ing. Jana Valová, starostka
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Vyjádřete zde svůj názor, co by zde (vyznačeno červeným obdelníkem v plánku) mohlo být umístěno. 
Jedná se o lokalitu OBJEKT S2, zaškrtnout můžete až 2 možnosti:

 ◻     Beach voleyball
 ◻     Hřiště s antukovým povrchem na tenis, volejbal a nohejbal
 ◻     Petanq
 ◻     Kuželky
 ◻     Vlastní návrh ………………………………………

Anketu můžete odstřihnout a vhodit do schránky u hlavního vchodu na obecní úřad Zbraslav nebo svoji 
odpověď zaslat na e-mail: info@zbraslavubrna.cz.
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